
Fra: Alexander Kjesæth 
Sendt: 11. november 2015 15:11 
Til: Kristine Skaiaa Born 
Kopi: Jo Tømmerbakke; Mette Rønhovde Marøy; Marianne Herø 
Emne: FURU 
 
Hei 
 
Rektor ved Radøy ungdomsskule har ingen innvending mot å fjerne furu rett over innkjøringa vår. Har 
snakka med Atle Vaage om dette før, og gitt han same svar. Underteikna forstår at dette fører til mange 
nåler på det nye dekket i Grønålen. Skulen nyttar Grønålen i skuletida, og er opptatt å ta godt vare på 
«graset». 
 
Lag ein fin dag ! 
 
Mvh 
 
Alexander Kjesæth 
rektor Radøy ungdomsskule 
56349105/92889433 

 


